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TK Respect: Jsme mistři Evropy!!!A N K E T A :

Co říkáte na úspěch
Tanečního klubu Respect

na ME v Chorvatsku?

Hana
Franclová
50 let
Je to báječný! V takový úspěch jsem 
osobně nevěřila, i když jsem samo-
zřejmě držela pěsti. Hrozně to Vlas-
tíkovi přeju, je to pro něj jedna z nej-
větších odměn.

Ludmila
Městková

38 let
Mám z toho ohromnou radost! 

Všichni si zaslouží velkou pochvalu. 
Dokázali z našeho městečka udělat 

mistry Evropy. Vím, co je to stálo 
trénování. 

Gabriela
Bečánová
29 let
Je to boží! Hrozně moc jim fandím. 
Benešov už není zapadlá díra, po-
dařilo se jim ho vyzdvihnout. Jsou 
dobří. Přemýšlím, že půjdu na nábor 
a přidám se do staré gardy. 

Ptala se a fotografovala
Alena Houšková 

Mistři! Mistři! Mistři! Tak přesně takhle skandovalo v pondělí 17. května bene-
šovské náměstí, když čekalo na návrat Tanečního klubu Respect z úspěšného 
mistrovství Evropy v chorvatském Poreči. Benešov je na své tanečníky oprav-
du pyšný! Z mezinárodní taneční soutěže World dance Masters totiž přivezli 
dvě zlaté a jednu bronzovou medaili! Ze čtyřtisícového městečka na severu 
Čech se podařilo díky nim udělat mistry Evropy! 
Za obrovským úspěchem stojí devatenáctiletý Vlastík Krejčí. Taneční klub 
vede již tři roky, a i když začátky nebyly vůbec lehké, dokázal své tanečníky 
postupně dovést až na vítězné příčky. Vítězství si užívá, z autobusu vystupuje 
s pohárem nad hlavou! Tanečníky vítají děti, rodiče, známí i vedení radnice. 
Jejich příjezd si nenechalo ujít několik stovek lidí. Děti vyrobily mávátka, točí 
se řehtačky, náměstí tancuje, připraveny jsou rychlé špunty i sladká odměna 
pro vítěze. 
Benešovští tanečníci dokázali zazářit mezi devíti tisíci tanečníky z pětadva-
ceti zemí Evropy, kteří měli připraveno na osm stovek choreografií. „Byla to 
nádherná soutěž a Respect zářil hned několikrát! První zlatou získaly miniděti 
s předtančením My star v kategorii Street dance. Druhou zlatou vybojovali 
dospělí Trio-energy také ve Street dance a bronz si přivezli junioři za suprově 
odtancovanou skladbu Dance with respect v kategorii open dance. Purples 
bohužel skončili v základním kole, Piráti se sice probojovali do semifinále, 
ale nakonec skončili na 17. příčce. Tik tok si z finále odvezli bramborovou 
– 4. příčku. I ta je ale v takové konkurenci hodně cenná! Všichni byli úžasní 
a zaslouží si velkou pochvalu,“ hodnotí úspěchy klubu Vlastík. 
Mistrovství světa se koná v Hollywoodu. Na něj se však benešovští mistři 
nevydají. Koná se totiž už za dva měsíce a sehnat do té doby potřebných 
450.000,- korun je podle trenéra nemožné. Další cíl, kterého by chtěl se svými 
svěřenci dosáhnout, je vybudování vhodných prostor pro tréninky s velkými 
zrcadly. 

Držíme pěsti! (ah)
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Aaaa hop! Pro vítězství!

Vyhlašování výsledků. Naši mistři na 3. příčce.

Uvítací výbor. Rozcvička na pláži.

Z vystoupení Pirátů. Vítězné trio.

Po příjezdu. Zde jsme byli ubytovaní. Naše výprava.
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Vlastík Krejčí:
První přihlášku do tanečního klubu jsem roztrhal

„Tancování je pro holky, já chci hrát fotbal!“ Dnes byste této větě z úst Vlastíka Krejčí-
ho – vedoucího Tanečního klubu Respect Benešov nad Ploučnicí, který dokázal dovést 
svůj klub až k vítězství na mistrovství Evropy v chorvatském Poreči – asi jen těžko uvě-
řili. Přesto byly doby, kdy ji opravdu vyslovil a ne jednou. Zajímalo nás, jak se vlastně 
k tanci dostal, a proto jsme se rozhodli ho pro vás vyzpovídat. 
„V dětství jsem žil s rodiči v Německu. Tam to tancem doslova žilo. Tančil skoro každý 
ve třídě a pořád mě přemlouvali, ať začnu také, ale já hrál fotbal a nic jiného mě neza-
jímalo,“ začíná vyprávění devatenáctiletý Vlastík. Pořád si říkal, tanec je pro holky, fot-
bal mě baví, prostě měnit nebudu. Když se přibližně v šesté třídě vrátil zpět do Čech, 
přišla nabídka účasti v tanečním klubu znovu. „ZUŠka v Žandově zrovna pořádala 
nábor a kamarádi mě přemluvili, ať s nimi jedu. Na poprvé prý bude stačit, když se 
budu jen dívat,“ vzpomíná. Celý trénink proseděl na lavičce a sledoval malé tanečníky. 
Po tréninku k němu přišla vedoucí a do ruky mu vtiskla přihlášku. Jenže! „Já jí ještě 
před školou roztrhal. Nicméně jsem se přijel koukat asi na další čtyři tréninky a pak 
rozhodl, že to tedy zkusím,“ usmívá se. Na své taneční začátky dnes Vlastík vzpomíná 
hodně s úsměvem. Právě frčelo disko, takže tancovali vymódění v kalhotách do zvonu 
na písničky Abby. „Ani mě to moc nebavilo. Říkali jsme si skupina MIX. Po čase jsem 
přešel z MIXu do Lustráčku a začal trénovat v Kamenickém Šenově. Dnes se klub jme-
nuje Chaotic, funguje pod Děčínem a já v něm tancuji pořád,“ vysvětluje. 
Nápad založit vlastní taneční klub přišel asi v patnácti letech. Vlastík si vzpomíná 

na nudné léto, kdy seděl s partou na benešovském nádraží 
a přemýšlel co podniknout. „Mám chuť si zatrénovat. Do Še-
nova je to daleko. Hele! Co založit něco tady v Benešově?,“ 
navrhnul najednou přátelům. Ti ho zprvu odrazovali, ale 
Vlastík se nenechal a už v hlavě kul plány. „Zajdu na měst-
ský úřad a uvidíme, co se dá dělat,“ rozhodnul. „Prosím tě, 
a jak by se ta tvoje taneční skupina vůbec jmenovala?,“ ze-
ptal se někdo z party. Vlastík se rozhlédl a všimnul si zmuch-
lané krabičky od cigaret. Stálo na ní RESPECT. „Budeme se 
jmenovat Respect a nebudeme skupina, ale rovnou taneční 
klub,“ řekl odhodlaně. 
Pak už šlo vše poměrně rychle. Návštěva na radnici, kde na 
něj zprvu koukali trochu rozpačitě, ale nakonec přislíbili po-
moc. Udělaly se plakáty na nábor členů, sehnal se prostor 

pro tréninky, město časem sponzorsky zajistilo aparaturu. „Přesně si pamatuju datum 
prvního náboru. 25. září 2007. Přišlo na něj skoro čtyřicet dětí od 3 až do 8 let. Trochu 
mě to vyděsilo. Udělal jsem s dětmi rozcvičku a pak se tancovalo. Na další trénink 
přišlo už jen osm dětí a ty tancují dodnes,“ vzpomíná na začátky klubu. Protože bylo 
tehdy Vlastíkovi pouhých patnáct let, musela mu s vedením klubu pomáhat nějaká 
dospělá osoba. „Na to také vzpomínám s úsměvem. Na poprvé to pro nás dělala ba-
bička jedné mojí kamarádky. Bylo jí asi sedmdesát let. Chudák si s námi asi vytrpěla, 
trpělivě čekala na trénincích a musela poslouchat tu hlasitou moderní hudbu.“
Dnes má klub pod vedením Vlastíka Krejčího na pět desítek členů. Tancují v kategori-
ích miniděti, děti (A, B, C) a dospělí. Blížící se nábor by měl klub rozšířit ještě o katego-
rii junioři. Každý kategorie pak bude mít své „áčkové“ a „béčkové“ družstvo. Celkem 
tedy osm part. 
Kdekdo si jistě položí otázku, jak to ten Vlastík vlastně všechno zvládá? Zkloubit školu, 
tréninky, učení, shánění sponzorů, nákup kostýmů, mixování hudby, prostor pro tré-
nink… „Jde to, žiju v takovém koloběhu: škola – trénink – domů. Příští rok maturuju. 
Ze začátku jsem se bál, jak to zvládnu, ale už jsme to vymysleli,“ říká Vlastík. Pod 
tanečním klubem vznikne rada rodičů, která bude mít na starosti finance, propagaci, 
zajišťování autobusů na akce, přihlášení klubu na soutěže a vyřizování papírů. Vlastí-
kovi tak ubude velká starost, pomocnou ruku přidají i další trenéři, Vlastík omezí tré-
ninky pouze na středu a pátek a bude tak mít dostatek času se na úspěšnou maturitu 
připravit. 
Věříme, že se tanečnímu klubu povede i nadále a budeme moci společně oslavit další 
úspěchy. A Vlastíku, fotbal hrát nezačínej!

(ah)

ME v Chorvatsku 
pohledem jedné 

z tanečnic
Denisa: V Chorvatsku jsme určitě 
všichni přibrali dva kila 

Když na-
stal den D, 
všichni jsme 
se nemohli 
dočkat. Byli 
jsme tak 
natěšení, že 
jsme ani ne-
chtěli jít do 
školy. Švadlena nám ušila nové kostý-
my, kalhoty i bundy s nápisem Czech 
republic a Benešov nad Ploučnicí, 
Vlastík pro některá vystoupení nami-
xoval novou hudbu i sestavy, na sou-
těž jsme trénovali celé měsíce. Cesta 
autobusem do Chorvatska uběhla 
v pohodě. 
Soutěž byla úžasná, vládla na ní skvě-
lá atmosféra! První vystupovali Pur-
ples a Pirates. Pirates postoupili do 
druhého kola. Poté tančili My star, Tik 
tok a na konec dospěláci. Do poslední 
chvíle jsme nevěděli, jak dopadnou, 
vyhlašování bylo až poslední den. 
Pobyt v hotelu Delfin byl nádherný. 
Měli jsme polopenzi a celý týden byly 
k dispozici švédské stoly a výborné 
dezerty. Každý přibral aspoň 2 kila 
:o). Jezdili jsme i do města Poreč, 
kde jsme si kupovali výbornou zmrz-
linu. Když bylo hezky, vydrželi jsme se 
v moři koupat skoro celý den. Bazén, 
který jsme měli u hotelu, byl hodně 
slaný a studenější než moře. Celý ho-
tel byl veliký a nechyběl tam ani ma-
linký sál na zkoušení sestav. Poslední 
den jsme šli na diskotéku, která byla 
v hotelu pro děti. Tancovali jsme tam 
skoro až do noci. Byla to velká sran-
da. Když jsme se vraceli domu, říkali 
jsme si, že bychom tam klidně mohli 
zůstat ještě další týden, protože tam 
bylo krásně a nechtělo se nám moc 
do školy. Po příjezdu nás v Benešově 
na náměstí čekalo krásné přivítání. 
Dostali jsme dort a šampaňské. Poté 
jsme měli oslavu v neděli na dětském 
dnu, kde jsme i vystupovali a dostali 
jsme další dort. 
Stálo to za to a mám na soutěž neza-
pomenutelné zážitky! 

Denisa Frühaufová
12 let

Foto: Andrea Kulíková
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Benešov podpořil 
povodňovou Moravu 
materiální sbírkou

Benešov nad Ploučnicí to zažil vloni 
v červenci, proto nezůstal lhostejný 
a v hojné míře se zapojil do materi-
ální sbírky pro povodní postiženou 
Moravu, kterou vyhlásila benešov-
ská radnice. Do městského kina měli 
po několik dní lidé možnost nosit 
úklidové, čistící, desinfekční pro-
středky, balenou voda, nářadí, hygi-
enické potřeby, deky, ručníky, povle-
čení a další potřebné věci. Mezi dary 
se ale objevily i trvanlivé potraviny 
a dokonce i dětský kočárek s veške-
rým vybavením. „Překvapil mě fakt, 
že nejvíce darů přinesly rodiny po-
stižené loňskou povodní. Na vlastní 
kůži zažily, jak je těžké se s velkou vo-
dou poprat a tak věděly, že je pomoc 
důležitá,“ uvedla kulturní referentka 
Hana Franclová. Za jeden z největ-
ších darů tímto děkujeme firmě In-
terpap, která do kina dovezla paletu 
hygienických a čistících potřeb a ba-
lené vody. 
Celou sbírku poveze na Moravu 
osobně naše jednotka sboru dobro-
volných hasičů.

(ah) 

Závěrečná zpráva o postupu výstavby kanalizace 
a koordinaci kanalizačních přípojek 2008 - 2010

květen 2010

K r á t c e
•	 Padl rekord v návštěvnosti bene-

šovského městského kina! Před-
stavení Ženy v pokušení shlédlo 
celkem 158 platících diváků.

•	Mateřskému centru Medvídek Ben 
se v rámci Květinového dne Ligy 
proti rakovině podařilo prodat v Be-
nešově nad Ploučnicí 300 žlutých 
kytiček. Děkujeme všem, kteří koupí 
této kytičky podpořili dobrou věc!

U p o z o r n ě n í
•	Městský rezervační systém, díky ně-

muž je možné na benešovské radni-
ci zakoupit vstupenky na nejrůzněj-
ší akce v předprodeji, lze v den účet-
ní uzávěrky na konci měsíce využít 
pouze do 12.00 hodin. Po uzavření 
není možné vstupenku vydat. Nelze 
provést převod a zaúčtovat.

•	 Prosíme, nenechávejte po městě 
běhat své čtyřnohé miláčky. Pod-
le informací občanů města došlo 
v poslední době k několika otravám 
psů a koček. Tento nešvar se vyskytl 
ve Smetanově a Wolkerově ulici. 

(ah)

Benešovem proběhne World Harmony Run
Světový běh harmonie (World Harmony Run) je nesoutěžní štafetový běh, jehož cí-
lem je posílit přátelství, dobrou vůli a vzájemné porozumění mezi lidmi a překonat 
přitom kulturní, národnostní a náboženské hranice. Od roku 1987, kdy jej Sri Chin-
moy založil, navštívil běh více než 140 zemí. Běžci nesou symbol harmonie – hořící 
pochodeň, která putuje z ruky do ruky a nese v sobě přání a modlitby miliónů lidí 
pro svět míru, sounáležitosti a jednoty.
Každý z nás může udělat krok pro mír. Každý z nás může přispět k posílení pozi-
tivních hodnot a k vytvoření šťastnějšího a míruplnějšího světa. To je poselstvím 
World Harmony Run.
Součástí běhu je i zajímavý program pro děti, školy a dětské domovy. V městech 
a obcích se běžci setkávají s místními představiteli, kteří většinou zorganizují do-
provodný sportovní a kulturní program. Zapojují se školy, sportovní oddíly, dětské 
zájmové kroužky i hudební skupiny.
World Harmony run nemá politické nebo ekonomické cíle, ale snaží se prostým 
způsobem spojovat lidi různých národností a společenských vrstev a pomáhat vy-
tvářet mezi nimi dobrou vůli. Zúčastnit se může každý – sportovci i nesportovci, 
mladší i starší. I Vy můžete s pochodní běžet pár metrů či kilometrů, nebo jí jen na 
chvíli podržet a vložit do ní své osobní přání pro harmonii mezi lidmi a národy.
Benešovem nad Ploučnicí proběhne Světový běh harmonie (World Har-
mony Run) v neděli 13. června 2010, mezi 15:30 - 23:00. Připojte se i vy! 

Stavba ČOV je v závěrečné fázi 
a podle závěrů kontrolního dne 
z 12. 5. 2010 byla nabídnuta inves-
torovi k převzetí a úřední kolaudaci, 
takže byl splněn termín oficiálního do-
končení 31.5.2010.
V souvislosti s dokončováním ČOV 
a hlavních stok je prováděna komple-
tace odboček a domovních přípojek 
na zbývajících stokách a v ulicích Pa-
lackého, Smetanova, Husova za účas-
ti všech dotčených, zejména majitelů 
nemovitostí.
Přepojování, případně napojování no-
vých domovních přípojek je individuál-
ní, protože až do poslední chvíle vět-
šinou nelze určit situativní a spádové 
poměry. Dokumentace instalací chybí 
a provedení se často liší od předpo-
kladu projektů.
Během výstavby došlo k rozšíření po-
čtu přípojek, ke změnám proti původ-
nímu projektu, se snahou podchytit 
a vyřešit co nejvíce přilehlých nemo-
vitostí.
Mimo hlavní akci „Centrální ČOV Be-
nešov n. Pl.“ zajišťovala Severočeská 
vodárenská společnost Teplice i stav-
bu kanalizace v ulici B. Němcové 
a okolí, kde bylo rovněž nutno řešit 
přepojení nejen stávajících, ale i no-
vých přípojek, které byly napojeny pří-
mo do Ploučnice nebo Habartického 
potoka, bez vyhovujícího čištění.

V rámci výstavby se podařilo zprovoz-
nit stoku budovanou městem v r. 1991 
v Husově ulici a připravit technicky 
i prakticky napojení 6 rodinných dom-
ků na Táborském vrchu na tuto starou 
stoku. 

Stavba byla zkomplikována „blesko-
vou“ povodní na potoce Bystrá v čer-
venci 2009, která zasáhla majitele 
nemovitostí hlavně v Palackého ulici, 
kde jim město a stavba pomohly při 
odstraňování škod i na kanalizaci.

Po dvou letech někdy napjatých vzta-
hů mezi účastníky výstavby a obyvate-
li města se podařilo Benešovu zařadit 
mezi města s kapacitní ČOV a řešit 
systematické odkanalizování

Výstavba ČOV přispěje nejen k řešení 
problémů provozovatele kanalizace 
s vypouštěním špatně čištěných od-
padních vod, ale za minimální nákla-
dy vyřeší i problémy obyvatel, kteří by 
museli stavět vlastní ČOV.

Dokončení stavby se projeví i ve zlep-
šení čistoty řeky Ploučnice a životního 
prostředí ve městě.

Květen 2010
Ing. R. Kulík
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Jak dopadly volby do Poslanecké sněmovny
Parlamentu české republiky?

Dětský den se opět konal na podporu zvířátek
Ve čtvrtek 27. května 2010 byl pře-
dán výtěžek Dětského dne pro zvířát-
ka, který se konal v neděli 23. května 
2010 v areálu termálního koupaliště 
v Benešově nad Ploučnicí. Vybráno 
bylo celkem 5.030 Kč a krmivo pro 
zvířata. Většina krmiva a částka 
2.030 Kč byla předána Městskému 
útulku pro opuštěná zvířata v Děčí-
ně, zbytek krmení a částka 3.000 Kč 
Zoologické zahradě Děčín.
Děkujeme všem, kteří s námi a dětmi 
strávili příjemné odpoledne na bene-
šovském koupališti a vstupným při-
spěli k úspěchu této akce! Akci pro 
vás připravila Restaurace na koupa-
lišti a Mateřské centrum Medvídek 
Ben společně a za podpory dalších 
partnerů a finančního příspěvku 
z VHP od města Benešov nad Plouč-

nicí. Akci podpořili účastí: ZO ČSCH a SDH Benešov nad Ploučnicí, Zoologická zahrada Děčín. Velký dík sponzorům: Auto-
Team Němec, auto-pneuservis Václav Petr a Ambit - Martin Fišer. Děkujeme!

Radek Lekner

Konečné výsledky hlasování:
Česká republika
(volební účast 63%)
ČSSD 22,08% 
ODS 20,22% 
TOP 09 16,70% 
KSČM 11,27% 
VV 10,88% 
KDU-ČSL 4,39%

Konečné výsledky hlasování:
Benešov nad Ploučnicí
(volební účast 53%)
ČSSD 27,51% 
VV 15,57% 
ODS 14,48% 
KSČM 14,24% 
TOP 09 9,57% 
SPOZ 6,00% Odvolit přišla do základní školy i Hana Nižňanská. Foto: Alena Houšková 

Benešov nad Ploučnicí - podrobné výsledky

Foto: Radek Lekner

Strana Hlasů  Procent 
ČSSD  454  27,51 
VV  257  15,57 
ODS  239  14,48 
KSČM  235  14,24 
TOP 09  158  9,57 

Strana Hlasů  Procent 
SPOZ  99  6,00 
Suveren.  94  5,69 
SZ  35  2,12 
DSSS  25  1,51 
KDU-ČSL  22  1,33 

Strana Hlasů  Procent 
ČPS  11  0,66 
Svobodní  10  0,60 
PB  8  0,48 
KONS    2  0,12 
STOP  1  0,06
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Benešovští vyrazili na 
slavnosti do Heidenau

Poslední květnový víkend patřil 
v našem partnerském městě již 
tradičně městským slavnostem 
a nenechalo si je ujít ani vedení 
benešovské radnice. „Na radnici 
v Heidenau jsme se nejprve spo-
lečně se starostou Karlem Vrbic-
kým a místostarostou Radkem 
Leknerem neformálně setkali se 
všemi zástupci partnerských měst 
města Heidenau a poté jsme se 
všichni společně zúčastnili slav-
nostního průvodu městem,“ uved-
la benešovská kulturní referentka 
Hana Franclová. O část programu 
německých slavností se postarali 
i naši tanečníci z klubu Respect, 
kteří svým vystoupením sklidili vel-
ký úspěch. Možnost vyrazit v těch-
to dnech do partnerského města 
si nenechali ujít ani členové naše-
ho klubu důchodců. 

(ah)

Hasiči přivezli 
z Kamenice druhé místo

Krásné druhé místo v soutěži v požár-
ním sportu. Tak tím se může nyní poch-
lubit naše jednotka sboru dobrovol-
ných hasičů z Benešova nad Ploučnicí. 
Soutěž se konala v poslední květnovou 
sobotu v České Kamenici a účastnilo 
se jí dalších sedm družstev plus dvě 
družstva nejmladších hasičů v klasické 
disciplíně na nástřikové terče. „Počasí 
přálo, atmosféra veselá odhodlání ve 
tvářích soutěžících zvítězit úplné. Tato 
soutěž byla první v řadě, které jsme se 
letos účastnili a rádi bychom občany po-
zvali i na další klání v požárním sportu 
a to u příležitosti konání Benešovských 
slavností. Budeme zde obhajovat první 
místo a zároveň oslavíme 135 let od za-
ložení sboru,“ pozval Vladimír Žákovič. 
Během Slunovratu připravili benešovští 
dobrovolníci Den otevřených dveří, kdy 
si budou moci lidé prohlédnout hasič-
skou zbrojnici, hasičskou techniku i vy-
bavení. (ah)

Opakovaná výzva
pro milovníky tance

Pro velký úspěch bychom chtěli zopa-
kovat taneční kurzy pro dospělé všech 
věkových kategorií. Podmínkou konání 
kurzu je aspoň 15 přihlášených taneč-
ních párů. Výuka se uskuteční v mě-
sících říjen - prosinec 2010, konkrétní 
den a hodina bude upřesněna. Kurzy 
budou probíhat opět pod vedením ta-
nečních mistrů T. Rakové a J. Schneide-
ra. Celkem je plánováno 9 vyučovacích 
lekcí a na závěr slavnostní prodlouže-
ná. Náplní kurzu jsou tance společen-
ské (waltz, valčík, tango, foxtrot), latin-
sko-americké (samba, ča-ča, jive), ale 
i polka, country aj.
Školné pro taneční pár je cca 1800,- Kč. 
Přihlášky podávejte nejpozději do kon-
ce září 2009 v kanceláři městského kina 
u paní H. Franclové nebo na tel. 412 
586 330 a 724 59 86 86, popř. e-mail: 
kultura@benesovnpl.cz. Podrobnější 
informace po podání přihlášky. 

(hf)

Základní škola Benešov nad Ploučnicí
Májový měsíc ve školních lavicích

Květen věnovali žáci základní školy pře-
devším své hlavní povinnosti – svému 
vzdělávání. Součástí těchto aktivit byly 
také exkurze některých tříd. Např. 
2.A byla na exkurzi v Národním divadle 
v Praze, 3.A se v rámci prvouky vydala 
„Po stopách zvířat“ do děčínské ZOO 
nebo 6. ročníky navštívily v rámci výuky 
zeměpisu a přírodopisu chomutovský 
zooopark.
Nezaháleli ani naši sportovci – druž-
stvo mladších žáků se zúčastnilo okrs-
kového kola a okresního finále fotba-
lového turnaje McDonald´s Cup, ze 
kterého přivezli chlapci 6. místo. Druž-
stvo starších žáků a žákyň se zúčastnilo 
42. ročníku Poháru rozhlasu s ČS 2010 
v lehké atletice, odkud David Kropáč 

z 9.A a Miloslav Brom z 8.A při-
vezli zlaté medaile za běh na 
60 a 1 500 m.
Začátkem května se některé 
naše žákyně zúčastnily s TK Re-
spekt Benešov nad Ploučnicí 
mistrovství Evropy v chorvat-
ské Poreči, kde se svými vý-
kony udělaly všem ohromnou 
radost. Na náměstí je pak 
přišly přivítat nejen jejich 
rodiny, ale také všichni žáci 
I. stupně naší školy. Ve čtvr-
tek 20. května 2010 pak Vlas-

tík Krejčí, vedoucí TK Respekt, přišel 
mezi žáky od přípravky po 4. třídy, 
aby jim ukázal fotografie, videa 
a zejména ocenění, která na mis-
trovství Evropy s TK Respekt 
získali. 
V květnu se uskutečnil dal-
ší z výtvarných kurzů pro 
dospělé, tentokrát v komor-
ním složení, věnovaný malbě 
tiskařskými barvami. Jeho 
výsledky jsou k vidění v pro-
storách školy a veřejnost si 
je bude moci prohlédnout 
na již tradiční podzimní vý-
stavě výtvarných děl.

Závěr května pak patřil oslavě Dne 
dětí na I. stupni školy, tentokrát 
trochu jinak. Vynechaly se soutěže 
na jednotlivých stanovištích a celá 
oslava patřila tanci, jak jinak, když 
máme mezi sebou mistry Evro-
py. Děti se převlékly za významné 
osobnosti z hudebního světa a pan 
Bříško jim k tomu pěkně zahrál. Po-
děkování patří právě panu Bříškovi 
a jeho zpěvačce za to, že ochotně 
a zdarma hraje pro naše děti. Celou 
dobu vládla dobrá nálada a děti si 
celé dopoledne moc užily.
Více informací o dění ve škole na 
www.zsbnpl.cz.

Mgr. M. Šmídová
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Den matek v mateřské škole

MC: Nezahálíme, chystáme pro vás mnoho 
zajímavého 
Naše centrum má zas sebou teprve čtvrtý měsíc svého provozu 
a opravdu nezahálíme. V měsíci květnu nás čekalo spolupořádání 
Dětského dne na koupališti, které se opět setkalo s velkým zájmem, 
prodej kytiček v rámci „Květinového dne boje proti rakovině“, pořá-
dání Bazárku anglické módy pro děti, který se uskutečnil ve spolu-
práci s krámečkem „U Adélky“ a dořešení možnosti pořádání Kurzů 
předporodní přípravy pro těhotné ženy přímo v našem centru. Máme 
radost, že můžeme oznámit, že se nám to nakonec povedlo a my 
v nejbližších dnech oznámíme termíny kurzů. Vše bude probíhat pod 
záštitou Krajské zdravotní a. s. - nemocnice Děčín a my touto cestou 
moc děkujeme Monice Míkové, která nám v tomto jednání pomohla.
Nesmíme zapomenout ani na dětičky z našeho dramaťáčku, které se 
připravují na své první krátké vystoupení na Slunovratu, které budou 
mít 19. června po 10h v areálu letního kina a také pro vás chystáme 
na tento den program pro děti, který na vás bude čekat v areálu zá-
mecké zahrady. Najdete zde nejen sportovní a zábavné soutěže pro 
děti, ale také náš malý jarmark věcí, které jsme pro vás společně s dětmi a maminkami připravili. Těšíme se na vás. 

Mateřské centrum Medvídek Ben

Mateřské centrum Medvídek Ben

Oslava Dne matek je již tradiční akcí 
naší mateřské školy, při které děti před-
vedou svým maminkám a babičkám, 
co vše se za školní rok naučily. Děti 
jsou velice šikovné a paní učitelky mo-
hou potvrdit, že před svými maminka-
mi dávají do představení celé své srdce. 
Za to, že akce v kině ve čtvrtek 13. květ-
na 2010 klapla, patří poděkování paní H. 
Franclové za skvělou organizaci a panu 
P. Bříškovi za ozvučení celého vystoupení. 
Na závěr školního roku se sluší poděkovat 
rodičům, kteří spolupracovali s mateřskou 
školou i poděkovat všem za dárky, kte-
ré dětem věnovali. Přejeme všem krásné 
a prosluněné léto. 

Kolektiv MŠ

Den dětí Keramika
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Když je dobro potichu
Dnes se hodně hovoří o tom, jak kněží zneužívají děti. Ano, i my věřící jsme z toho 
rozhořčeni a chceme, aby viníci byli potrestáni! Kolik zla se tímto nadělalo a kolika lidí 
a dětí se toto zlo dotklo? Skoro by se zdálo, že zla je více, než dobra.
Ale není tomu tak. Jen se mi zdá, že to dobro je potichu. To potvrzuje i herecká osobnost 
Květa Fialová, že dobra je na světě více, ale je potichu. A proto bych chtěla napsat o tom 
dobru, které jistě stojí za to, aby se o něm lidé dověděli. Jak možná víte v Křešicích u Dě-
čína je již dva roky otevřená Křesťanská škola, která se jmenuje NATIVITI. Vznikem al-
ternativní Křesťanské základní školy Nativity se rozšířila vzdělávací nabídka v severních 
Čechách základních škol o školu, jež žákům nabízí víc, než může škola státní. Je to jediná 
škola ve střední Evropě a právě u nás v té nejateističtější Litoměřické diecézi.
Tuto školu založil pan farář Josef Horehleď, který pocházel z Modré u Velehradu. Naro-
dil se 8. června 1961 v Uherském Hradišti a pokřtěn byl na Velehradě. Vyučil se zedníkem a maturoval na střední škole stavební. 
Po vojenské službě pracoval jako mistr odborného výcviku ve stavebnictví. Roku 1993 vstoupil do noviciátu Tovaryšstva Ježíšova 
v Kolíně a 15. srpna 1995 tam složil své první řeholní sliby. Studoval filozofii v Krakově a po pastorační praxi v Olomouci pak 
v Dublinu teologii. Na kněze byl vysvěcen v roce 2003. Od roku 2004 působil jako ministr řeholního domu v Praze, kde současně 
připravoval i založení Křesťanské základní školy Nativity, která v září 2008 v Děčíně - Křešicích otevřela svou první třídu. Něko-
lik let statečně odolával těžké nemoci a svým mnohým úkolům se věnoval až do posledních sil. Závěrečné měsíce pozemského 
života prožil v pražské komunitě. Pan farář Josef Horehleď, který měl velké nadání pro práci s mládeží, pedagogické schopnosti 
a neobyčejnou zručnost a tvořivost zemřel 22. 3. 2010 ve svých 48 letech. Na jeho nápaditost a houževnatost vzpomíná rodná 
farnost, skauti, chlapci z rytířských táborů, mladí, kterým pomáhal při rozlišování životního povolání, a především spolupracov-
níci a žáci školy Nativity. Položil její základy, inspiroval ji a vedl v jejích začátcích. Byla jeho velkým snem a zůstává nerozlučně 
spojena s jeho jménem. Jako kněz rád sloužil především svátostí smíření a duchovním doprovázením a mnohým prospěl radou 
a chápavým slovem. Sama jsem pana Josefa znala osobně a vím, jak moc pracoval bez známky únavy a s láskou pro druhé. Kdo 
si však vzpomene po čase na to, kolik těžkostí, bolestí a všeho musel vytrpět tento kněz a co dobrého pro lidi udělal?
Ano jsou kněží různí a my to víme a jako křesťané je přijímáme, takoví jací jsou. Jsme rádi za to, že kněží jsou. Vždyť většina kněží 
je dobrých a jsou požehnáním pro celou farnost.  Lída Šumová

SYNDIKÁT NOVINÁŘŮ ČESKÉ REPUBLIKY – SEVEROČESKÝ REGION
vyhlašuje 2. ročník ŽURNALISTICKÉ SOUTĚŽE O CENU BOHUMILA BRÁDLE

pro mládež a dospělé
 ve 2. ročníku – obor žurnalistická fotografie na téma: 

 „Život v Ústeckém kraji“
- Rozdělení: 
Mládež od 12 do 20 let
(nar. do 15. května včetně)
Dospělí od 20 let, dále neomezeně
 
- Soutěž probíhá
od 15. května 2010 do 15. září 2010.

- Uzávěrka soutěže je 15. září 2010
(rozhodující je podací razítko)

- Soutěže se může zúčastnit každá osoba, 
která je občanem České republiky a která 
v době trvání soutěže zašle snímek dle za-
daných parametrů – členství v SYNDIKÁ-
TU NOVINÁŘŮ ČR není podmínkou 

- Úkolem soutěžících je pořídit fotografie, 
které se budou vztahovat výhradně k té-
matu celé soutěže, a tím jsou „Okamžiky 
ze života Ústeckého kraje“

- Každý soutěžící může zaslat maximál-
ně pět prací, přičemž soubor fotografií, 
skládající se z maximálně pěti snímků 
dokumentujících jedno téma, může být 
započítán jako jedna odevzdaná práce. 

Fotografie se přijímají pouze v papírové 
podobě nebo na RC podložce. Minimální 
formát je 13 x 18 cm, maximální formát je 
30 x 40 cm. 

- Soutěžící posílá své fotografie jako poš-
tovní zásilku na adresu: 
Jiří Jelínek, Palackého 166, 418 01 Bílina
Zásilka musí být vždy označena heslem 
„ŽURNALISTICKÁ SOUTĚŽ“.

- Každá fotografie musí být na zadní straně 
označena údaji: 
 Název snímku, jméno a příjmení autora, 
adresa bydliště, telefon

- Každý soutěžící prohlašuje, že fotografii 
pořídil osobně a že má neomezená práva 
poskytovat dalším osobám práva jejího uži-
tí v neomezeném rozsahu;
- Každý soutěžící prohlašuje, že případné 
osoby zachycené na fotografii souhlasí se 
zveřejněním této fotografie;
- Veškeré fotografie zaslané do soutěže se 
po závěrečném vyhlášení stávají majetkem 
organizátora, který si vyhrazuje právo na-
kládat s nimi podle vlastního uvážení a po-

užít je ke svým marketingovým účelům. 
Fotografie mohou být zařazeny do pro-
dejní výstavy, jejíž výtěžek náleží pouze 
organizátorovi.

- O vítězných snímcích rozhodne odbor-
ná porota. Porota bude hodnotit námět, 
technické zpracování, originalitu a napl-
nění tématu soutěže;
- Vyhlášení vítězných fotografií proběhne 
ve čtvrtek 7. října 2010, nejlepší foto-
grafie budou zařazeny do výstavy, která 
se uskuteční v prostorách Regionální 
knihovny v Teplicích, Lipová 13

Návštěvníci výstavy budou mít možnost 
vybrat nejlepší fotografii, jejíž autor po-
sléze obdrží „Cenu diváka“.

Ocenění: finanční ohodnocení vítězných 
prací 

Za SNČR – SEVEROČESKÝ REGION 
Jiří Jelínek

Svatava Brožíková
Hana Štrymplová
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Senioři se vypravili na prohlídku dvou zámků 
Klub důchodců z Benešova nad Ploučnicí si 25. května v hojném počtu 38 účastníků vyjel na zájezd do Krásného Dvora na státní 
zámek. Tento barokní komplex se nachází 15 km jihozápadně od Žatce. Spravuje ho Národní památkový ústav. Původem nynějšího 
zámku byla renesanční tvrz v roce 1572. Bylo to za Jana mladšího z Kolovrat. V roce 1649 měl toto panství František Josef Černín. 
Přestavěný zámek byl od Františka Maxmiliána Kafky. Na obnově nového barokního komplexu s novým schodištěm se podíleli mistři 
Václav Pinter a Václav Fuss, kamenické práce Matěj Sergei, zahradu upravoval Jakub Halířek a Matěj Ivan Ledsebe. Úprava okolí 
měřila 96 hektarů, výsadba zeleně, v zahradě stojí dub, odhadované stáří asi 1000 let. Dále vznikly drobné stavbičky jako klasicisní 
Pánův tempel, kruhový chrámek, obelisk, čínský pavilon, letohrádek a hrobka. K dekoracím byly převezeny předměty z okolních zámků 
z Chýší, Manětína, Slabců, Kolešovic v letech 1783-93. Byl též vybudován zámecký park podle anglického vzoru propojený vodními 
náhony a rybníky. Tyto veškeré úpravy obdivoval v roce 1810 i J. W. Goethe při své návštěvě. Dobové zařízení oživuje soubor 42 psích 
portrétů. Po roce 1945 se stal zámek s parkem státním majetkem.
Dopoledním cílem zájezdu byl skoro neznámý zámek Líčkov, vzdálený 8 km od Žatce. Jako panské sídlo ho od roku 1342 obýval Jan 
z Líčkova, syn Chebského měšťana. Po něm se během času vystřídalo mnoho majitelů, mimo jiných to byli i Lobkovicové. Sídlo bylo 
poté přestavěno na zámek. Ve třicetileté válce zámek byl vydrancován Švédy. V roce 1765 byly provedeny úpravy v barokním slohu, 
ve kterých se zámek zaskvěl nádherou, mramorová výzdoba, umělecké kovářské a řezbářské práce a výstavní barokní brána. Dvacet 
místností zdobily obrazy Rubense, Škréty, Brandla, holandských mistrů. Roku 1807 koupil zámek Thadeus André za něhož objekt 
zpustnul. Byl to typ zbohatlíka, který zámek proměnil na cikorkárnu a palírnu. Přitom byly velmi poničeny barokní arkády, barokní 
báň s věží, v krásném parku se pásl dobytek. Za pozemkové reformy v roce 1924 koupil zámek akademický malíř Oskar Brázda, za-
sloužilý umělec, který tu žil a tvořil až do své smrti. Vnitřek zámku je dobře udržován. Jeho manželka, která byla o mnoho let mladší, 
nás celým objektem provázela mimo jiné průvodkyně. Podle zaručených zpráv napsal L. Holub.

Vydařený zájezd SPCCH
Letošní zájezd Svazu postižených civilizačními chorobami z Benešova nad Ploučnicí byl rozdělen na dvě části. Nejprve to byla Štola 
Jana Evengelisty v Jiřetíně pod Jedlovou. Začátek dolování byl v první polovině 16. století. Těžily se zde rudy olova, mědi, zinku. Těž-
ba probíhala až do vyčerpání rudných žil do první poloviny 17. století. Poslední pokusy o obnovu těžby byly v období 1890 až 1910. 
Celková délka chodeb dosahuje 800 m. Při odstřelu vchodu do štoly v roce 1935, došlo k zavalení chodby v délce 50 metrů. Novo-
dobým průzkumem chodeb v roce 1989, byl zjištěn téměř nezměněný stav, a proto bylo rozhodnuto o zpřístupnění části chodeb pro 
veřejnost. V roce 1999 byla provedena instalace elektrického osvětlení po celé štole. Na konci této štoly je krásné průzračné jezírko 
čisťoučké vody, je vidět až na dno, je to 5 metrů. Průvodce této zajímavé nevšední štoly byl pan V. Čech, který nám podal podrobné 
vysvětlení před vstupem dovnitř chodby.
Druhá část zájezdu byla nasměrována do města Šluknov, kde jsme měli možnost prohlídky opravovaného zámku a dozvěděli jsme 
se něco o jeho historii od místní průvodkyně. Nejprve však něco o samotné minulosti tohoto města. Jako první zpráva je z roku 1281, 
později od roku 1487, kdy se připomíná šluknovská tvrz, která byla později přebudována na zámek, o němž však není žádných zpráv, 
neví se, jak vypadal a v kterých místech stával. Asi zanikl na sklonku 17. století. Dnešní nový renesanční zámek vybudoval Arnošt ze 
Šlejnic. Je to obdélná dvoupatrová budova se dvěma průčelními štíty. Jeho majitel se stavbou silně zadlužil i špatným hospodařením, 
také utlačováním poddaného lidu vyvolala jejich povstání a proto prodal toto panství dalším majitelům. Během doby se jich mnoho 
vystřídalo až do doby Aloisa Tomáša Harracha. Po roce 1945 zámek pustnul, v roce 1986 vyhořel. Po deseti letech se začalo s jeho 
opravami. Jeho dnešní podoba je vskutku nádherná, ještě se pracuje na jeho dokončení v dalším patře. Veškeré tyto informace jsou 
uvedeny podle vydaného tisku. Zpracoval L. Holub

Na zámku Líčov nás uvítala majitelka zámku, manželka malíře Otakara Brázdy. Foto: Pavel Šturma
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P o d ě k o v á n í 
Ráda bych poděkovala MěÚ za přání k 85. narozeninám.

Marie Fibigerová

Vzpomínáme

Dne 20. června uplyne 20 let,
co nás navždy opustil milovaný manžel,
otec a dědeček Jan Tempír.

Vzpomínají manželka, děti a vnoučata.

Den 31. 5. 2010 vzpomínáme
1. smutného výročí
úmrtí manželky, maminky, babičky, sestry
paní Hany Jankové.

Děkujeme za tichou vzpomínku. 

Rodina Jankova

P o d ě k o v á n í
Děkujeme tímto všem, kteří se zasloužili o uskutečnění turnaje trempského nohejbalu ve dnech 14.-16.5.2010. Panu starostovi 
a Radě města za umožnění konání a finanční pomoc. Hasičům za zapůjčení polní kuchyně a stanu. Paní Věře Štěpánkové a Vero-
nice Musilové za vzornou obsluhu v kuchyni. Oldovi Musilovi za výtečný guláš a česnečku, též kapele Modrý škatule za vynikající 
výkon a sportovní chování.
Za organizátory STO Benešov nad Ploučnicí kamarádi Járýnek z České Lípy, Dubák a Karbous z Benešova

Ř á d k o v á  I N Z E R C E

•	 Koupím do sbírky fotbalové odznaky naše i cizí, především staré. Staré odznaky spolků velocipedistů a lyžařů, odznaky olympijské, 
ev. jiné, zajímavé. I sbírku. Platí stále. Tel.: 603226219".

•	 Od 1. července otvírají ŠKRÁBALOVI opět Maso – uzeniny a koloniál z Žižkově ulici.

Pravidelné rubriky

D a l š í  a k c e  v e  m ě s t ě

Nohejbalový turnaj SoB
so 12. června 2010
hřiště s umělým povrchem, Františkov 
nad Ploučnicí
Nohejbalový turnaj, pořádá Sdružení 
obcí Benešovska

Světový běh harmonie
(World Harmony Run)
ne 13. června 2010 15:30
Nejdelší štafetový běh světa i v Bene-
šově nad Ploučnicí!
Praha - Říp – Děčín

Slunovrat 2010 - městské slavnosti
so 19. června 2010 od 10:00 hod
kino, náměstí, zámek,
zámecká zahrada, koupaliště

Motosraz
25. - 27. června 2010
areál koupaliště
1. ročník

U-style
so 17. července 2010
terasa restaurace Gorilla, koupaliště
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Nové knihy v městské knihovně

Všem jubilantům přejeme vše nejlepší,
hodně štěstí a především pevné zdraví.

Jubilanti - červen 2010
Městské kino
Benešov nad Ploučnicí
Červen - červenec 2010

Pro ženy

McCulloughová, Colleen – Bouřlivé vody 
– romantika a dobrodružství v idylické An-
glii doby Jane Austenové – v tomto rámci se 
odehrává nápaditý příběh australské autorky, 
kterou zlákalo pokušení napsat pokračování 
příběhu o sestrách Bennetových, známého 
z románu Pýcha a předsudek.

Jeffries, Sabrina – Odvážná dáma – lady 
Amélie Plumová má bezpočet obdivovatelů, kte-
ří však spíše než po ní touží po jejím bohatství. 
Pomalu se už vzdává naděje, že potká muže 
svých snů, když do Londýna přijede major ame-
rické asmáry Lucas Winter, muž s temnou minu-
lostí a nebezpečným kouzlem osobnosti.

Garlock, Dorothy – Jezero naděje – aby po 
smrti rodičů uživila sebe i svou mladší sestru, 
přijme Nona práci v loveckém kempu u jezera. 
Vypadá to na poklidné místo, když jednoho 
dne se tu o vzruch postará problémový host, 
z něhož se nakonec vyklube nový majitel kem-
pu Simon. Mezi oběma to nebezpečně zajiskří, 
jenže pak si Nona všimne, že Simon hlídá kaž-
dý její krok...

Haran, Elizabeth – Divoké vody – když se 
Francesca po letech vrátí z internátní školy, 
okouzlí hned dvě vlivné osoby z poklidného aus-
tralského městečka. Přestože její srdce získá 
pohledný kapitán Neal, přijme nabídku k sňatku 
od bohatého obchodníka, aby vysvobodila otce 
z dluhů. Někdejší klid je ten tam, když vyjde na-
jevo tajemství Francescina původu...

Martinková Stanislava
Tomšík Jaroslav
Pelikán František

Blatová Anna
Minaříková Bohumila
Bělohoubková Vlasta

Čopíková Maria
Horňák Josef

Kaletus František
Petr Václav

Nováková Alena
Pritula Pavel

Vlčková Valentina
Čech Karel

Minařík Antonín

čt 10. 6. 2010 od 18 hodin vstupné 70,- Kč

Nine
Po úspěšném oscarovém muzikálu Chicago se 
režisér Rob Marshall pouští do další velkolepé 
podívané. Excelentní taneční čísla a superhvězd-
ná herecká sestava dominují této filmové verzi 
proslulého brodwayského muzikálu. Hrají: D. D. 
Lewis, S. Loren, P. Gruz, M. Cotillard aj.
USA/Itálie 2010

pá 11. 6. 2010 od 18 hodin vstupné 60,- Kč

J. B. Moliére - Zdravý nemocný
Divadelní představení souboru Vojan Hrádek nad 
Nisou. Příběh hypochondra, který terorizuje své 
okolí a zároveň je ovládán svou majetkuchtivou 
manželkou. Veselohra, která neustále lechtá di-
vákovu bránici.

so 19. 6. od 10 hodin

Slunovrat
Městské slavnosti

Zahájení provozu letního kina

pá 25. 6. 2010 od 21,30 hodin
vstupné 70,- Kč

Iron Man 2
Dlouho očekávané pokračování filmu „Iron 
Man“, filmového trháku založeného na legen-
dárním superhrdinovi. Hvězdné obsazení: Robert 
Downey Jr., G. Paltrow, D. Cheadle, S. Johansson, 
S.Rockwell, M. Rourke a S. L. Jackson. USA 2010

pá 2. 7. 2010 od 21,30 hodin
vstupné 70,- Kč

Mamas a papas
Čtyři příběhy filmu tvoří mozaiku osudů několika 
manželských či partnerských dvojic, které v urči-
tém zlomovém bodě života řeší otázky chtěného, 
nechtěného, vytouženého nebo zmařeného rodi-
čovství. Režie A. Nellis Hrají: Z. Bydžovská, P. Fra-
něk aj. ČR 2010

Pá 9. 7. 2010 od 21,30 hodin
vstupné 70,- Kč

Český mír
Autoři tohoto filmu ho ambiciózně nazývají „por-
trétem české společnosti 20 let od sametové 
revoluce“. Žánrově ho opět charakterizují jako 
dokumentární komedii a dodávají, že tentokrát 
bude navíc napínavá. Režie:V. Klusák, F. Remun-
da Hrají: B. Obama, G. W. Bush, I. M. Jirous, V. 
Moravec aj. ČR 2010.

út 13. 7. 2010 od 16 hodin ve stálém kině 
vstupné děti 35,- Kč, dospělí 70,- Kč

Kuky se vrací
Film scénáristy a režiséra J. Svěráka, je dobro-
družný i poetický rodinný příběh, v němž ovšem 
hlavní role přebírají hrdinové ze světa dětské 
představivosti. Šestiletý Ondra trpí astmatem, 
a tak ze “zdravotních důvodů“ musí pryč i jeho 
oblíbená hračka - růžový medvídek Kuky. Hrají: O. 
Svěrák, Z. Svěrák, O. Kaiser aj. ČR 2010

Urbanová Zdenka
Bohatová Miloslava

Málková Emilia
Nejedlá Blažena

Pátrová Květa
Ježek Ladislav
Wedlich Peter

Chour Bohumil
Křenek Vladimír

Podolinská Jaroslava
Jonášová Vlasta
Zemanová Jitka
Sedmíková Anna
Holubová Slávka

Napětí 

Patterson, James – Oko za oko – newyorská 
policistka Lauren žije spokojeným životem, 
dokud nespatří svého muže Paula vcházet do 
hotelu s půvabnou blondýnou. Rozhodne se 
mu nevěru oplatit s pohledným kolegou. Jenže 
vykalkulovaná odveta se promění v tu nejhorší 
noční můru...

Historické

Pánek, Jiří – Louka ohňů – hrdinkou románu 
z první poloviny 7. století n. l. je mladá otro-
kyně, které se podaří utéci domů díky Sámově 
výpravě. Nečekané události ji přinesou první 
lásku, ale záhy se stává nepohodlnou ve hře 
mocných a je odsouzena k nelidskému způso-
bu smrti. Nepodléhá však svému osudu a pod-
stupuje dramatický boj o vlastní život…

Válečné

Kessler, Leo – Píseční panteři – pluk SS 
Wotan byl převelen k pouštním krysám, aby 
vysvobodil egyptskou armádu a vybojoval na 
Britech kontrolu nad Alexandrií. Před nimi leží 
tisíc kilometrů pouště, sálajícího a nekonečné-
ho pekla, v němž jedinými lidskými bytostmi 
jsou nepřátelští vojáci číhající v záloze, nevidi-
telní a neslyšitelní.

P o z o r !
V době letních prázdnin bude knihovna

otevřena jen v pondělí a ve středu
od 12.00 do 17.00 hodin.
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Plán oslav Benešov nad Ploučnicí
sobota 12. 6. 2010

- restaurace Dřevák 14:00 šikařský turnaj 

pátek 18. 6. 2010
- náměstí 11:00 Trofeo Niké Bohemia historická vozidla 

- pod kinem 10:00 výstava požární techniky, hry a soutěže pro děti
- salónek hotelu Jelen 18:30 Kravatování J. Karchňák 
- Club Gorilla 22:00 Band Contoll DJs (dnb a jungle) 

sobota 19. 6. 2010
- letní kino 10:00 slavnostní zahájení Klubko, Klubíčko, projev  starosty města 

- školní hřiště 10:00 zahájení hasičské soutěže Memoriál ing. E. Vrbického 
- letní kino 11:00 vystoupení TK Respect mažoretky 

- letní kino 12:15 vystoupení pana Vejskala 
- letní kino 12:30 produkce Josefa Bříška 
- letní kino 15:00 koncert Ivana Hlase Trio 

- sál stálého kina 15:00 divadelní představení pro děti
- sál horního zámku 15:00 koncert vážné hudby DUO DOLCISSIMO

- letní kino 17:00 koncert skupiny Kliky z elektriky 
- náměstí 18:30 performace J. Karchňáka Zprávy

- letní kino 20:00 Lucie revival
- Club Gorilla 22:00 Jubilejní 10. ročník diskotéky pod otevřeným nebem

DJs Doktor, Sarc.o.fucque, Envelope Generator, Band Controll
- sál kina 17:00 sraz spolužáků ročník 1960-61 možnost přístupu všech občanů

- zámecká zahrada 11:00 hry a soutěže pro děti, Festive, MC, P. Jansa 
- zámecká zahrada 11:00 výstava drovného hospodářského zvířectva

neděle 20. 6. 2010
- kurty u nádraží 9:00 tenisový turnaj „ O pohár starosty města“


